

**CITY OF WEST HOLLYWOOD  
RUSSIAN ADVISORY BOARD  
MINUTES FOR TUESDAY, JULY 21, 2015**

**West Hollywood Library Community Meeting Room  
at 625 N. San Vicente Boulevard**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Vika Safrigina called the meeting to order at 7:15 P.M.
2. Vika Safrigina led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board members present: Vika Safrigina, Raisa Aguf, Alex Tolocenco, Larisa Danilova, Lyubov Levitan, Valentina Matiji. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.  
  
Board members absent: Diana Volman
4. Approval of Agenda: Vika Safrigina made a motion to approve agenda, seconded by Raisa Aguf.
5. Approval of Minutes of the meeting of June 16, 2015. Valentina Matiji made a motion to approve, seconded by Larisa Danilova.

**6. ELECTIONS**

**Alex Tolocenco was elected a chair and Lyubov Levitan was elected a vice-chair.**

**7. ITEMS FROM THE PUBLIC**

There were no public comments.

**8. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

**There were no comments.**

**9. UNFINISHED BUSINESS**

**9.A. NATIONAL NIGHT OUT**

Board members discussed the upcoming event that will take place on Tuesday, August 4.

**Lyubov Levitan** informed the board that two businesses will participate in the event: **Whole Foods market and JustFoodForDogs**

**Lyubov Levitan** will contact the Athen Services for trash containers

Tatiana Rodzinek contacted the rental company and is awaiting for their response whether they will donate tables and chairs as that have been doing for the last several years.

**Raisa Aguf** informed the board regarding food donations as well as her arrangements regarding entertainment.

**Valentina Matiji, Raisa Aguf, Larisa Danilova** will be in charge of food

**Lyubov Levitan and Vika Safrigina** will be in charge of raffle tickets and prizes.

**9.B. RUSSIAN ARTS AND CULTURE FESTIVAL 2016 AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS PRESENTATION**

Board members selected the dates for:

- a. Russian Arts and Culture Festival: Sunday, May 15, 2016 ; Plummer Park
- b. Victory in Europe Day - Saturday, May 7, 2016; Fiesta Hall, Plummer Park
- c. Russian Community Awards Presentation will take place at the special Russian Advisory Board meeting - Tuesday, May 10, 2016; Council Chambers

**9.C. UPCOMING CULTURAL EVENTS**

**Tatiana Rodzinek** reminded the board about the event "Inspired by America" that will take place in the Council Chambers, on Wednesday, October 14, at 7 p.m. The preliminary meeting regarding the event will take place in Plummer Park, Art room 2, on Wednesday, August 19, 2015 at 7 p.m.

**10. ITEMS FROM STAFF**

There were no items from staff

**11. PUBLIC COMMENTS**

There were no comments


**12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no comments.

**13. ADJOURNMENT**

The Advisory Board adjourned at 8:00 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, August 18, 2015 in West Hollywood Library Community Meeting Room at 625 N. San Vicente Boulevard

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 18<sup>th</sup> DAY OF AUGUST, 2015.

  
\_\_\_\_\_  
CHAIRPERSON

ATTEST:

\_\_\_\_\_  
STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД  
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ  
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 21 ИЮЛЯ 2015 ГОДА**

**ОБЩЕСТВЕННАЯ КОМНАТА БИБЛИОТЕКИ ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА  
625 N. SAN VICENTE BOULEVARD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Вика Сафрыгина объявила заседание открытым в 7:15 вечера
2. Вика Сафрыгина читала клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Лариса Данилова, Валентина Матиджи, Раиса Агуф, Александр Толосенко, Любовь Левитан, Вика Сафрыгина  
Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.  
Отсутствовали: Диана Вольман
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Вика Сафрыгина предложила одобрить повестку дня, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Валентина Матиджи внесла предложение одобрить протокол заседания от 16 июня 2015 года, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
6. **ВЫБОРЫ**  
**Алекс Толосенко** был выбран председателем, **Любовь Левитан** – заместителем председателя.
7. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**  
Комментариев не было.
8. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**  
Комментариев не было.
9. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**
  - 9.А. **НАЦИОНАЛЬНЫЙ ВЕЧЕР БЕЗОПАСНОСТИ**  
Члены совета обсудили предстоящее мероприятие, которое состоится во вторник, 4 Августа.  
Любовь Левитан сообщила членам совета совета, что два бизнеса будут принимать участие в мероприятии  
Whole Foods Market  
JustFoodForDogs  
Любовь Левитан свяжется с компанией Athens по поводу контейнеров для мусора.  
Татьяна Родзинек связалась с компанией предоставляющей столы и стулья.  
Раиса Агуф сообщила членам совета по поводу угощений и развлечений.  
Валентина Матиджи, Раиса Агуф, Лариса Данилова будут отвечать за еду  
Любовь Левитан и Вика Сафрыгина будут отвечать за развлечения и лотерею.
  - 9.В. **ОБСУЖДЕНИЕ ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ 2016 И ЦЕРЕМОНИИ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ**

Члены совета определили следующие даты для проведения мероприятий в 2016 году:

- a. Фестиваль русской культуры и искусства: Воскресенье, 15 мая 2016 года, в Пламмер Парке
- b. День победы – Суббота, 7 мая, 2016 года, Фиеста Холл, Пламмер парк
- c. Церемония вручения наград в русскоязычной общине – Заседание совета Русскоязычной общины, вторник 10 мая, 2016 года в зале заседания городского совета Западного Голливуда.

#### **9.C. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ**

**Татьяна Родзинек** рассказала о мероприятии “Вдохновленные Америкой”, которое состоится в зале заседаний городского совета Западного Голливуда.

Подготовительная встреча состоится 19 августа в комнате 2 Пламмер Парка в 7 часов вечера.

#### **10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ**

Сообщений не было.

#### **11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Комментариев не было.

#### **12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ**

Комментариев не было.

#### **13. ЗАВЕРШЕНИЕ**

Заседание было завершено в 8:25 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 18 августа 2015 года в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда по адресу 625 N. San Vicente Boulevard.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 18 АВГУСТА 2015 ГОДА.

  
ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

\_\_\_\_\_  
СОТРУДНИК ГОРОДА